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Referat: 

Møte: Kjemisk Fagutvalg 
Møtedato 15.03.2024 

Tidspunkt: 16.15 – 17.00 

Sted: Sem Sælands vei 26, Hassel (V230) 
Inviterte: Fra utvalget: 

Ava Borch-Solem, Eline Haug Andersen, Jon Ole Laugerud, Malin Trondsen, 
Ma hew Claveria, Silje Crosby, Line Dybvig Andersen, Per Sivert Seglen, Alex 
Karabelyov, Kevin Ruben 
Forfall: 
Melissa Rodrigues, Keerthy Balashanka, Melika Kashani,  

 

Saksliste: 

Agenda 
  
Saker 
07/24 Godkjenning av innkalling 

 
Vedtak: 
Godkjent 
 

08/24 Oppdatering av verv 
Gjennomgang av hva som har skjedd innenfor hvert verv siden sist møte. 
 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Sosialrom 
Vasken ble fikset seint i forrige uke, men ble så ødelagt igjen. Den skal være fin igjen nå. 
 
Økonomi 
Det er kjøpt inn mer kaffe, te og vaffelrøre på storcash som burde vare ut semesteret. 
Enn så lenge ligger vi under budsje , noe som er posi vt. 
 
Bokskap 
Siden det er første gang man har ha  registrering l bokskap digitalt har det bli  gi  
mer lu erom for folk å registrere og betale innen fristen. Dersom det er få som legger 
merke l at det har bli  en online-løsning for registreringen, skal KFU gå ut med en ny 
påminnelse. 
 
Lesesal 
Ingen fleire søkere l lesesalplass, er fremdeles en ledig plass. Er bli  sendt ut mail l 
dem som ikke signerer og kommunisert at siden det ikke er noen på venteliste for lesesal 
per nå vil de få beholde plassen, men at mangel på bruk vil bli ta  i betraktning neste 
semester. 
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Labfrakker 
Ingen oppdateringer. 
 
Web og sosiale medier 
Har ha  noe filming av reklame for KFU. Ut over de e lite. Man må være flinkere på å gi 
beskjed l Silje eller Melissa i d før man trenger plakat l promotering, samt fristen for 
å få ferdig de e (helst ikke kortere varsel enn en uke i forveien). 
 
Foredragsansvarlig 
Ikke l stedet. 
 
Vafler og pannekaker 
Har vært godt oppmøte, men noe bekymring rundt at vi ikke treffer rik g målgruppe – 
som er studentene. I og med at man har sa  stasjonen ved hovedinngangen blir det 
mange ansa e/bygningsarbeidere/annet personale som tar den største delen av dem 
man treffer. Kan evt. vurdere å fly e l et annet sted – eventuelt bli bedre på 
promoteringen l studentene. 
 
Musikkrom 
Ingen oppdateringer. 
 
Postmester 
Ingen ng spesielt. Var en mail fra en internasjonal student, men denne ble vist videre da 
vi ikke har noe å gjøre med de e. 
 

09/24 Møter som har vært 
- Ukentlig møte med administrasjonen 
- LAMU 
- MNSU 

 
Vedtak/Kommentarer: 
 
Ukentlig med administrasjonen 
Det har bli  kommunisert at det skal være kringle som serveres på mastertorg. KFU er 
skep ske l de e da kringle typisk er lite allergivennlig. Det er derfor ønske om at man 
enten skal ha noe annet, evt. et alterna v l de som har allergier. 
 
Videre kom admin om et forslag om at KFU skal ha kakesalg for å øke inntekt. De e ser 
ikke KFU på som passende for utvalget, og sier derfor nei. 
 
Det er et vedvarende problem med støy og lukt fra bygningsarbeidet tross mange 

lbakemeldinger om at det er et problem. Vil fortse e å mase om de e. 
 
Vi skal få brusautomat. Det har nå bli  gjort oppmålinger for hvor man skal få denne 
plassert, og man har landet på å se e den opp ved siden av vannautomaten ved 
kjemikan na. Overskuddsinntektene vil gå l KFU. Anta  at den vil bli sa  opp en gang 
e er påske. 
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Det har vært en hard gjennomgang av biokjemi-kurset i håp om å få de e bedre l neste 
år. 
 
Det er ønsket at vi i samarbeid med admin finner en dato for bachelorkreering. Forslaget 
er 19. da de andre datoene rundt krasjer med andre ng, og ønsker å holde denne som 
utgangspunkt. 
 
LAMU 
I forhold l drilling har det bli  kommunisert at det kun skulle drilles på kvelds d fram l 
forrige uke, men var ikke forberedt på denne uken. LAMU har anbefalt at man skal 
fortse e å kun drille på kvelds d, men de e har ikke bli  kommunisert og/eller har bli  
ignorert. 
 
Det er et vedvarende problem med brannalarmer som følge av byggearbeid på kjemisk 
ins tu . Det har vært opp i så mange som 4 stykker på en dag. Problemet virker å være 
at bygningsarbeiderne egentlig skal skru av alarmene der de jobber, men at de e ikke 
blir gjort. Det har også bli  kommunisert at de kan ringe, så skal noen komme å skru det 
av for dem, men det gjøres ikke. 
 
Det har kommet inn spørsmål om hvorfor det tar så lang d fra brannfolkene kommer l 
man kan gå inn i bygningen igjen. De e er fordi kjemisk ins tu  ikke eier 
brannalarmene, og de dukker derfor ikke opp i systemet. De e gjør at verken admin 
eller brannvesenet vet hvor alarmen har gå . Man skal snakke med brannveilederen 
som har ansvar på kjemisk ins tu , men enn så lenge er vedkommende sykemeldt. 
 
Det har kommet ut beskjed om at det vil skje et strømnedtak på kjemisk. Tenta v dato 
for de e er 27. april, og vil vare i om lag 7 mer. 
 
Man ønsker å jobbe mer med labkultur. Det er bli  sa  opp en arbeidsgruppe for de e. 
 
MNSU 
MNSU har avholdt noe de har kalt for «Roast MNSU» der folk kan komme med 

lbakemeldinger l MNSU. De e var vellykket. 
 
Noen ins tu er har emner med praksis der man får studiepoeng for å være ute i praksis. 
Skal ha vært jobb med å få l de e på kjemisk, men de e forsvant under pandemien. Er 
derfor reist et spørsmål igjen om de e er noe man kunne ønsket å ha ha  på kjemisk. 
 
Gjennom studentbarometeret har det kommet frem misnøye rundt at man ikke har nok 
fokus på arbeidslivet. De e er noe man går inn for å forbedre på hele MN-fakultetet. Et 
forslag er for eksempel å kjøre en sammenkjørt karrieredag. 
 

10/24 Møter som kommer 
- Ukentlige møter med administrasjonen 
- Programrådsmøte 

 
Vedtak/Kommentarer 
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Ukentlig møter med administrasjonen 
Flere som er misfornøyde med at det er alt for streng grense for å få om i analy sk II. At 
det ikke er mer som skal l enn en skrivefeil for at hele øvelsen må gjøres igjen. Ønsker å 
ta opp analy sk lab på ukentlig. 
 
Programrådsmøte 
Kan ikke s lle. 
 

11/24 Saker 
- LES 

 
Vedtak/Kommentarer 
LES 
Har bli  gi  alt for mye arbeid i forbindelse med gjennomføring av LES. KFU fikk ansvaret 
for blant annet å må e maile med foredragsholder. Har bli  sagt fra at de e ikke greit. 
Det er også vik g at man har li  bedre ru ner rundt der i KFU. De e vil si at skjemaer 
må stenges i de, man må ha tydelig kommuniserte frister, og det må kommuniseres 
spesielt om foredragsansvarlig ikke kan s lle slik at man kan fordele arbeid i god nok d 
før arrangementet. De e gjelder blant annet hvem som skal være konferansier, hvem 
som skal bes lle servering osv. 
 
Har få  lbakemelding om at maten var mye bedre denne gangen. Denne gangen ble 
det bes lt påsmurte bage er, noe som vi skal forsøke å fortse e med. 
 

12/24 Eventuelt 
Rekker ikke eventuelt. 
 
Møteplan høsten 2024 
Ikke fastslå . 
 

 


